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Utdragsbestyrkande 

Plats och tid Erstavik, Stadshuset 18.00 – 19.20 
 
 Beslutande Ersättare 
 Berglund Lars, ordf (m) Sandström Björn (m) 
 Lindholm Torsten (kd) Bladh Peter (m) 
 Anders Selin (s) Hjelmstad Margareta (m) 
 Niveman Bo (m) Weigl Suzanne (s) 
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 Sahlgren Ingmar (c)  
 Jonsson Sven (m)  
 
Övriga deltagare Christin Gimberger, Göran Helin, Heidi Swahn 
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§ 63 Dnr FRN 2008/60 
 
Nacka kommuns remissyttrande över Regional 
Utvecklingsplan För Storstockholmsregionen (RUFS 
2010) – Samrådsförslag, dnr KFKS 2007/622 
 
Beslut 
Nämnden noterar informationen till protokollet. 
 
Ärendet 
RegionalaTrafikKontoret har sänt förslag till Regional utvecklingsplan för Stockholms 
län – 2010 för yttrande. Yttrandet ska vara inne senast 28 november 2008. Förslaget 
grundar sig på visionen ” Europas mest attraktiva storstadsregion”, fyra mål samt sex 
strategier för att uppnå detta. I strategierna föreslås ett antal åtaganden för att 
genomföra utvecklingsplanen. Ett förslag till yttrande har tagits fram av tjänstemän 
vilka representerar samtliga processer. Synpunkter från förtroendevalda från Nacka från 
dialogmöte om RUFS har inarbetats.  
 
Beslutsgång 
Nämnden noterade informationen till protokollet. 
 
Handlingar i ärendet 
Miljö- och stadsbyggnads tjänsteskrivelse 2008-10-09 
Bilaga Förslag till yttrande 
 
 
- - - - - 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 
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§ 64 Dnr FRN 2008/65 
 
Bidrag till inventarier på Folkans fritidsgård 
 
Beslut 
1 Fritidsnämnden beslutar att bidra med 150 000 kronor till nya inventarier för 

Folkans fritidsgård 
 
2 Fritidsnämnden beslutar att de inventarier som införskaffas ska vara möjliga att 

överlåta till annan uppdragstagare om verksamheten efter upphandling ska övergå 
till annan anordnare, detta gäller dock längst till och med 2010-07-30.  

 
Ärendet 
Boo Folkets Hus anordnar fritidsgårdsverksamhet åt kommunen på uppdrag av 
Fritidsnämnden.  
 
Den 5 april utsattes Boo Folkets Hus för en brand. Där fritidsgårdsverksamheten 
bedrivs blev skadorna mycket omfattande. Den försäkring Boo Folkets Hus har täcker 
inte de kostnader anordnaren får om den ska återanskaffa de inventarier som 
verksamheten behöver.   
 
Fritidsnämnden är ansvarig för att ungdomar i Orminge kan erbjudas fritidsgårds-
verksamhet på en för nämnden önskvärd nivå. För att detta ska vara möjligt föreslår 
enheten Trafik, Natur & Fritid att anordnaren ges ett stöd med 150 000 kronor för inköp 
av verksamhetsinventarier.  
 
Fritidsnämnden stödjer återanskaffandet av inventarier med 150 000 kronor för att 
säkerställa att fritidsgårdsverksamheten kan bedrivas på en önskvärd nivå. Dessa medel 
bör användas till främst till införskaffande av biljardbord, storbildprojektor, datorer, 
musikinstrument, ljud och ljusutrustning. Om uppdraget att bedriva fritidsgård i 
Orminge, vid en kommande upphandling, kommer att övergå till annan anordnare ska 
det vara möjligt att dessa inventarier kan överlåtas i samband med 
verksamhetsövergång.  
 
Yrkande 
Monia Sturén yrkade bifall. 
 
Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 
Trafik, Natur & Fritids tjänsteskrivelse 2008-10-02 
Bilaga Ansökan från Boo Folkets Hus 2008-09-25 
 
- - - - - 
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§ 65 Dnr FRN 2008/66 
 
Fritidsgårdsliknande öppen träffpunkt på Velamsund 
2009 
 
Beslut  
1 Fritidsnämnden beslutar att förlänga pågående uppdragsavtal med Nacka Ridklubb 

avseende öppen fritidsverksamhet för åldersgruppen 12 – 18 förlagd i anslutning till 
ridverksamheten på Velamsund, till och med 2009-12-31.  

 
2 Ersättning för uppdraget för perioden 2009-01-01 – 2009-12-31 är 190 000 kronor 
 
3 Föreningen ska inkomma med en redovisning över uppdragets genomförande samt 

hur pengarna har använts senast 2009-12-01 till enheten Trafik, Natur & Fritid. 
Dessutom ska föreningen delta i annan uppföljning som kommunen initierar till 
under uppdragstiden. 

 
Ärendet 
Fritidsnämnden beslöt 2007-12-12, § 76, Dnr 2007/87 att teckna ett ettårigt 
uppdragsavtal med Nacka ridklubb avseende öppen fritidsverksamhet för åldersgruppen 
12 – 18 år förlagd i anslutning till ridverksamheten på Velamsund. Avtalet upphör 
2008-12-31.  
 
Under 2008 har ridklubben bedrivit öppen fritidsgårdsliknande verksamhet, en så kallad 
träffpunkt, i sina föreningslokaler i anslutning till ridhuset på Velamsund.  
 
Enheten Trafik, Natur & Fritid har svarat för en kontinuerlig uppföljning av 
verksamheten, bland annat genom regelbundet återkommande driftsmöten där beställare 
och anordnare har kunna diskutera verksamheten. Verksamheten är uppskattad 
 
Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut 
 
Handlingar i ärendet 
Trafik, Natur & Fritids tjänsteskrivelse 2008-10-14 
 
 
- - - - - 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 
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§ 66 
 
Information beträffande Boo Gårds Villaägarförenings 
skrivelse till kommunen 
 
Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 
 
Ärendet 
Boo Gårds Villaägarförening inkom med skrivelse till kommunen 2008-09-07. I 
skrivelsen framför villaägarföreningen synpunkter på svårigheten med trafikangöringen 
i området vid Boo Gård där ett flertal verksamheter alstrar trafik till området bl.a. 
besökarna till de 3 fotbollsplanerna i området. Boo Gårds Villaägarförening anser att 
kommunen behöver ta ansvar för planeringen i området och anger att orsaken till 
dagens trafiksituation till stor del beror av bristande kommunal planering. 
Villaägarföreningen uppmanar kommunen att snarast komma igång med att planera för 
områdets framtid men att detta inte ska ske enligt tidigare lapptäcksmodell utan att en 
större översyn som samtidigt inkluderar större områden och verksamheter. 
Villaägarförenings skrivelse anmäldes till fritidsnämndens anmälningspärm vis 
nämndens sammanträde 2008-09-25. En av nämndens ledamöter önskade en 
redogörelse med anledning av villaägarföreningens skrivelse. 
 
För området i Boo Gård finns ett flertal detaljplaner som möts i vägkorsningen 
Boovägen-Sockenvägen där Boo Gårds skola ligger liksom de 3 fotbollsplanerna på 
Boovallen samt angöring till Boo brygga (ångbåtsbrygga) och Boo Badet. Under 2002 
genomfördes en större trafikutredning p.g.a. trafiksituationen vid Boo Gårds skola. 
Under 2003-2004 byggdes korsningen Boovägen-Sockenvägen om samt att vägarna 
fick trottoarer inom vad som då bedömdes vara promenadavstånd till skolan. Vidare 
fick busshållplatsen nytt läge. Ombyggnaden gjordes med stöd av statligt bidrag.  
 
Sedan Boo-ladan på fastigheten rivits har området fungerat som parkeringsplats och 
såväl trafik och parkering upplevs har fungerat under vardagar och kvällar. Inom 
idrottsplatsen har förbättringar gjorts successivt genom ny parkeringsyta och grönska. 
Vid fotbollsföreningars arrangemang har dock bilarna varit fler än tillgängliga 
parkeringar vilket upplevts störande för närboende invid idrottsplatsen. För att planera 
kommande parkeringsbehov har WSP fått i uppdrag att utreda situationen samt komma 
med förslag på åtgärder. 
 
Vid möte mellan enheten Trafik, Natur & Fritid och villaägarföreningens två 
representanter (tf ordförande samt kassören) 2008-10-06 diskuterades följande. 
 
Bristande information 
Det är riktigt att enheten inte gått ut med informationen om bytet av konstgräset på den 
ena fotbollsplanen. Detta beroende på att verksamheten kommer att fortgå på samma vis  

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 
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 Fritidsnämnden 
 23 oktober 2008 

 
Forts § 66 
 
som idag. Detta görs för barnen och ungdomarna, inte för de vuxna. Brev om åtgärder 
har delats ut till närboende 2 dagar efter mötet d.v.s. före start av åtgärderna. 
Däremot har många fått möjlighet att lämna information om hur de upplever trafiken 
runt denna knutpunkt där många möts (badande vid Boo Badet, ångbåtsbryggan, 
båtarna, föräldrar till aktiva fotbollsspelare och inte minst skolan och förskolans 
trafikalstring). Detta för att försöka bedöma behovet av bl. a. p-platser. Enheten befarar 
att den dagen tomten för Boo-ladan bebyggs kommer sannolikt samma kaos att 
återuppstå så som det var strax före rivningen av ladan. Konsultförslaget kommer att 
skickas ut på samråd till de som lämnat uppgifter/information. Synpunkter på 
konsultens förslag kommer att kunna lämnas skriftligt senast den 31 oktober. 
Mötet hölls i god samtalston även om representanterna hade svårt att förstå att inga av 
åtgärderna är bygglovspliktiga. Följande information som redovisas i stycket nedan, 
utbyttes mellan enheten och villaägarföreningens representanter. Vilket också tf 
ordförande skulle informera om på kvällens föreningsmöte i villaägarföreningen. 
 
Vad enheten och representanterna diskuterade 2008-10-06 
1.  Bytet av underlag: från grus till konstgräset är ok.  
2.  Belysning. Bytet på den befintliga konstgräsplanen är klart (gjordes i somras). 

Skälet till bytet var att belysningen var fel utförd liksom att nivån inte var tillräcklig 
för att minska skaderisken för aktiva. Belysningen på planerna ska fr.o.m. nu släcks 
kl 22.00 (dimningsfunktion) under i vart fall vardagskvällar. Om tystnad inte 
efterföljs av aktiva inom en månad får tidpunkten ändras. 
 Detta har ansvarig för driften fått skriftlig information (liksom idrottsbokningen, 
enheten ordnar information till föreningen sedan inför kommande säsong). Tyvärr 
har det varit oreda i belysningen pga att föreningen ägt belysningen men det är 
ändrat full ut under sommaren 2008. Någon mer belysning är inte beställd men 
tyvärr finns det behov men enheten anser att det får anstå ytterligare till i vart fall 
tidigast sommaren 2009.  

3.  Stängsel. Representanterna återkom dagen därpå. Representanterna meddelade att 
stängsel kan accepteras på planens kortsidor. Detta resulterade i ett U-format 
stängsel kommer att sättas upp samt att enheten varsko i informationsbrevet att 
stängsel i övrigt kan komma att sättas upp om skadegörelse i form av 
mopedkörning sker på konstgräsplanen.  

4.  Ryktesspridningen om att p-platser ska byggas nu, ekar etc. inte är något annat än 
rykten som basunerats ut av fel person och som baseras på fel uppgifter. 
Parkeringsutredningen är en utredning; inte något facit. Utredningen kommer också 
att ligga på hemsidan för den/de som vill framföra ris och ev. ros. Förhoppningsvis 
kommer en del konstruktiva förslag. Enheten anser att det finns en hel del jobb kvar 
för utredarna på WSP. Men det viktiga just nu är att alla är överens om behovet av 
p-platser, skyltning etc. 

5.  Information till närboende. Så snart villaägarföreningen lämnat besked på 
stängselfråga kommer de närboende att få ett kort meddelande i brevlådan.  

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 
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Forts § 66 
 
6.  Enhetschefen lovade att framföra till Fritidsnämnden om behovet av 

verksamhetsplan för Boovallen.  
7.  Enhetschefen lovade att arrangera ett möte mellan villaägarföreningen och styrelsen 

för Boo FF. Båda dessa parter har lovat att träffa varandra för konstruktiva samtal. 
Boo FFs styrelseledamot kontaktades om detta 2008-10-10. Enhetschefen lovade 
också att påtala att styrelsen ser till att de aktiva plockar upp skräp efter sig inom 
idrottsplatsen. Detta är påtalat. 

8.  Svenska Fotbollsakademin. Representanterna undrade om fritidsnämnden ingått 
avtal med Svenska Fotbollsakademin enligt nämndens beslut 2008-04-16, § 17. 
Representanterna informerades om att det inte existerar något avtal till följd av att 
akademin inte accepterade nämndens begäran om 10 tim i veckan som 
kompensation för kommunens investeringar i parkeringar, mark etc. 

 
Representanterna var efter mötet nöjda. Bygglovsenheten har ingen annan uppfattning 
än att åtgärderna inte är bygglovspliktiga. Vilket Boo Gårds villaägarförening fått 
skriftlig information om liksom att föreningen fått alla planhandlingar etc. som de har 
begärt. 
 
Beslutsgång 
Nämnden noterade informationen till protokollet. 
 
Handlingar i ärendet 
Trafik, Natur & Fritids tjänsteskrivelse 2008-10-10 
 
 
- - - - - 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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 Fritidsnämnden 
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§ 67  
 
Information om hjärtstopp i Nacka sporthall 
 
Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 
 
Ärendet 
Den 4 oktober fick en ung person hjärtstopp i Nacka sportcentrum. Den drabbade 
personens ena förälder som fanns i sporthall och 2 av kommunens anställda på 
idrottsanläggningen påbörjade hjärt- och lungräddning samt anslutning av defibrillatorn. 
Räddningstjänsten i Nacka ansluter i räddningsinsatsen liksom akutbil för senare 
transport till Södersjukhuset. Den unga personens liv kunde räddas och personens 
tillfrisknande går framåt enligt uppgift. Publik och medtävlare chockades av incidenten. 
Kommunens medarbetare som bidrog till hjälpinsatserna är utbildade och har 
någorlunda vana vid akuta situationer. För deras eminenta insatser har arbetsgivaren 
uppmärksammat dem med blommor.  
 
Nacka är en av få kommuner som satsat på hjärtstartare i alla större kommunala 
idrottsanläggningar. Under 2005 inköptes hjärtstartare till de anläggningar som har 
personal på plats och utbildning av alla medarbetare på idrottsanläggningarna startade. 
Inför Lucia 2005 var första etappen medarbetare utbildade och kommunen fick mycket 
positiva reaktioner av såväl media som kommuninvånare i Nacka liksom av några 
kommuner runtom i landet. Idrotten samt Nacka Räddningstjänst är knutna till 
Södersjukhusets forskningsprojekt, SALSA. Projektets syfte är att hitta 
samverkansformer med människor som genom sitt arbete befinner sig på centrala 
platser med många besökare. Målet är att genom fler utbildade i hjärt- och lungräddning 
minska tiden för insatser så att de som drabbas av hjärtstopp i Storstockholm ska få 
bättra chanser att överleva. 
 
Detta var första gången som hjärtstartaren användes i Nackas idrottsanläggningar. Det 
finns hjärtstartare i Nacka simhall, Nacka ishall, Näckenbadet, Björknäs IP (ishallen), 
Saltsjöbadens IP (Näckenbadet) samt Ältahallen (ishallen). I Nacka sportcentrum finns 
en defibrillator för utlåning gratis mot uppvisande av särskilt certifikat. 
 
Utbildningen genomförs under flera etapper varje år. Underhand har Räddningstjänsten 
i Nacka anlitats vid idrottspersonalens repetitionskurser. För föreningslivet, 
fritidsgårdar och nattvandrare samt Nacka församling har kommunen fortsatt att anlita 
utomstående auktoriserad akutsjuksköterska. Utbildaren är mycket uppskattad av 
kursdeltagaren och har för övrigt tidigare varit aktiv i en av kommunens simföreningar, 
Skuru IK. Idag finns ett 100 tal personer i Nacka med certifierade kunskaper i hjärt- och 
lungräddning (inkl användning av defibrillator). All utbildning i hjärt- och lungräddning 
sker kostnadsfritt för Nackas föreningsliv.  

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 
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Forts § 67 
 
Beslutsgång 
Nämnden noterade informationen till protokollet 
 
Handlingar i ärendet 
Trafik, Natur & Fritids tjänsteskrivelse 2008-10-10 
 
 
- - - - - 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 
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§ 68 Dnr FRN 2008/8 
 
Detaljplan för del av Kvarnholmen, utställning, Etapp 1 – 
Norra Kajområdet, Nacka kommun (dnr KFKS 2007/892, 214) 
 
Beslut 
Fritidsnämnden tillstyrker enheten Trafik, Natur & Fritids förslag till yttrande daterat 
2008-10-07.  
 
Ärendet 
Fritidsnämnden anser att det är viktigt med möjligheter till förenings- och andra 
fritidsaktiviteter på Kvarnholmen. Nämnden anser att kommunen i planeringen bör 
betrakta de olika etapplanerna som ett gemensamt område. För Nacka kommun bör det 
vara av intresse att det redan i planeringen tas hänsyn till de behov av fritidsverksamhet 
som kan komma när hela kommundelen är fullt utbyggd.  
 
Barn 0 – 3 år bör ha möjligheter till lek utomhus i sina närområden. Barn 4 – 10 år bör 
ha tillgång till lek och fysisk aktivitet på max 10 minuters promenad från bostaden. 
Unga i åldern 10 – 14 år bör hitta möjligheter till fritidsaktiviteter på max 10 minuters 
cykelavstånd eller med längst 4 busshållplatsers avstånd. För att bedöma om det är 
möjligt för unga i åldern 10 – 14 år att förflytta sig på egen hand med cykel eller buss 
till fritidsaktiviteter måste hänsyn tas till eventuella barriärer i trafiken eller utbudet av 
kollektivtrafik.  
 
Det är möjligt att uppnå synergier om olika former av anläggningar för invånarnas fritid 
samordnas i närheten av varandra på centrala platser i kommundelen.  
 
Fritidsnämnden uppfattar det som rimligt att ett område med ca 1 500 lägenheter bör 
planeras för  
• ett lek-, äventyrs- och rörelseområde utomhus för åldersgruppen 8 – 18 år som kan 

fungera som mötesplats för lek, klättring, rörelse, spontan idrott. 
• en 7-manna fotbollsplan för föreningsidrott 7 – 12 år och spontana aktiviteter 7 – 18 år 
• en mindre sporthall som är större än en normal gymnastiksal i skolan, för 

föreningsidrott på eftermiddagar, kvällar och helger för åldersgruppen 8 – 14 år.  
• inomhuslokaler på ca 600 kvm för föreningsaktiviteter och andra fritidsaktiviteter 

till exempel en framtida fritidsgård för ungdomar. En sådan lokal kan med fördel 
samlokaliseras med bibliotek och lokaler för kulturverksamhet, samt placeras nära 
fotbollsplan, idrottshall och yta för lek och spontanidrott.  

 
Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut 
 
Handlingar i ärendet 
Trafik, Natur & Fritids tjänsteskrivelse 2008-10-14 
Bilaga Förslag till yttrande 2008-10-07 
- - - - - 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 
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 Fritidsnämnden 
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§ 69 
 
Övriga frågor 
 
Bordlagda övriga frågor från nämndsammanträdet 2008-09-25 
 
 
Information om verksamheter i Dieselverkstaden? 
Bo Niveman (m) undrade vad som håller på att hända när det gäller dagverksamheter på 
Dieselverkstaden? Har pensionärsföreningar, skolor och fritidsverksamheter inte råd att 
gå dit? 
  
Göran Helin meddelade att det är KUN som ansvarar för detta. Nämnden ger Helin i 
uppdrag att ordna att ansvarig tjänsteman kommer och pratar om verksamheter i 
Dieselverkstaden. 
 
 
Har man hittat en lösning med en lokal för Saltsjö-Boo scoutkår? 
Ingmar Sahlgren (c) tog upp frågan om kommunen hittat en lokal till Saltsjö-Boos 
scoutkår. Sahlgren föreslog att kommunen kanske bör tänka om och istället för 
försäljning behålla fastigheten och bygga en gemensamhetslokal för föreningar i Boo 
och scoutkåren. 
 
Åsa Engwall, enhetschef Trafik, Natur och Fritidsenheten, svarade att Scoutkåren pratar 
med fastighetskontoret för att hitta lämpliga lokaler. 
 
 
Brev från Älta IF, Stavsborgs Skola, Älta Skola, Stensö Skola och 
Sigfridsborgs Skola - Ang Stavsborgs bollplan 
Förtroendevalda i nämnden har fått ett brev från Älta IF, Stavsborgs Skola, Älta Skola, 
Stensö Skola och Sigfridsborgs Skola där man tar upp svårigheterna tillgodose behoven 
av idrottsverksamhet för barn och ungdomar pga bristen på anläggningar i takt med att 
invånarantalet i Älta ökar. Man upplever att de nationella kraven på ökade möjligheter 
för ungdomar att idrotta inte möts av kommuner och företag när det kommer till att 
bygga anläggningar i samma utsträckning som man bygger bostäder. Idrottsföreningar 
och skolor samarbetar genom idrottslyftet för att ”slussa” ut ungdomar i verksamheter 
som vi sedan inte kan erbjuda pga av anläggningsbrist. Ett exempel här i Nacka är att 
man vid nybyggnationen vid Stensö ska flytta Stavsborgs Bollplan.  
 
Göran Helin meddelade att diskussion pågår mellan Nacka kommun och JM angående 
bollplanen. 
 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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Forts § 69 
 
Synpunkter ang. den Fritidsnämndens studieresa till anläggningar i 
Nacka som blev inställd. 
Bo Niveman (m) undrade vad som hände när studieresan blev inställd och om det 
kommer ett nytt tillfälle för studieresa. 
 
Ordförande Lars Berglund meddelade att nämnden kommer att ordna en studieresa till 
olika anläggningar och verksamheten i kommunen.  
 
Nämnden föreslår att Göran Helin förbereder en studieresa den 2 april kl 15/16-20/21 
 
 
Finansiering av Sommarlovsaktiviteter 
Ingmar Sahlgren (c) efterlyser att nämnden påbörjar ett samarbete med socialtjänsten så 
att barn vars föräldrar med dålig ekonomi får möjlighet att delta i 
sommarlovsaktiviteter. 
 
 
- - - - - 

 
Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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Ordförandes signatur Justerandes signatur 

 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 70 
 
Inkomna handlingar samt delegationsbeslut 
Fritidsnämnden 
 
Beslut  
Nämnden noterar informationen till protokollet. 
 
Ärendet 
Delegationsbeslut tagna på Trafik, Natur & Fritid 
2008-10-02 Beslut ang. nolltaxa vid handikappidrottens arrangemang ”Stockholms 

International Games för the Impaired 2008” 
 
Förteckning över lokalt aktivitetsstöd våren 2008 
 
Följande skrivelser har inkommit till nämnden för kännedom 
1 Nyhetsbrev från riksidrottsförbundet 

 
2 Protokollsutdrag Kommunfullmäktige § 222 

Val av ersättare efter Eva Bergöö-Palmeus (fp) 
Ny ersättare Martin Ingels (fp) 
 

3 Protokollsutdrag Kommunfullmäktige § 225 
Begäran om entledigande av Martins Svensson (v) 
 

4 Brev 15 sept från Älta IF och skolorna i Älta 
Stavsborgs bollplan 
 

5 Protokoll rådsmöte i Föreningsrådet i Älta 23/9 
 

6 E-post 2008-09-03  Utearena för innebandy 
svar 2008-09-29 
 

7 Brev 2008-10-20  Namninsamling ang. trafiksituationen kring Boovallen, 
Boo Gårds skola, Drabantvägen, Hermelinvägen och Baggensvägen samt 
ett antal anslutande småvägar 
 

8 Brev 2008-10-16  Krav på Nacka hockeys barnverksamhet 
 

 
Kurser och konferenser 
Information om Nackanätverket våren 2009. 
 
Beslutsgång 
Nämnden noterade informationen till protokollet. 
 
- - - - - 
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